
Embroidery CAD

Integrates creativity, graphics design, pattern digitizing, and simulation all-in-one. It organically combines traditional digital technology and editing 
methods with advanced graphics processing technology, and enhances the software to create, edit, process, and manage pattern designs abilities. 
software operation is simple and clear, easy to understand, easy to learn and use, it perfectly realizes "what you see is what you get".

绣花CAD

集创意、造型设计、打版、仿真于一体，将传统的数字化技术和编辑方式与先进的图形处理技术有机结合在一起，增强了软件创建、编辑、处理、管理花样
设计的能力。软件操作简单明了、清晰易懂、易学易用，完美实现了“所见即所得”。

常用对接设备

软件提供多种花型设计工具，不仅能轻松完成绣花打版，还
能快速实现镶钻、十字绣、毛巾绣、双亮片等特殊花型设计。

Software provides a variety of pattern design tools, easily complete 
embroidery pattern digitizing, but also quickly realize rhinestone, 

cross-stitch, chenille embroidery, double sequins, and other special 
embroidery pattern designs.

General Connecting Equipment

大型电脑绣花机
 Large-Scale Computerized Embroidery Machine

丰富的主题库，设计师可以快速调出多种现有主题花型，也可新建花
样主题库，设计新的主题花型。

With a rich theme library, designers can quickly call out a variety of existing 
theme patterns or create a new pattern theme library to design new 

theme patterns.

软件中可导入图像/图形，能够快速对图像的轮廓进行描绘并填充针迹，
还可通过格式转换功能切换不同针迹效果。

Images/graphics can be imported into the software, which can quickly
trace the outline of the image and fill with stitches, can also switch

between different stitch effects through the format conversion function.

毛巾绣功能通过对图形/图像外轮廓和内部图形的设计填充，实现毛巾
绣和链式绣两种效果。

Chenille embroidery function realizes two effects of chenille embroidery
and chain embroidery by filling the outer shape and inner graphics of

graphics/images.
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绣花CAD
Embroidery CAD

镶钻功能不仅可以实现单色镶钻，还可以实现8种颜色的交替镶钻。
The rhinestone setting function not only can realize single color

stone, but also create 8 colors of alternating stones setting.

镶钻功能不仅可以实现单色镶钻，还可以实现8种颜色的交替镶钻。
Sequins function including automatic sequin and manual sequin.

customized sequins with various stitching mode, with alternative and
overlapping sequins easily to obtain concentric, ring, fish scale

sequins results.

十字绣功能使填充的图案全部分布在网格内，已达到手工十字绣的
效果。

Cross-stitch function makes the filled patterns all aligned on grid,
makes the same effect of cross-stitch by hand.

矢量图形自动转针迹功能，通过针法的转换将矢量图形转换为可执行针
迹文件。

Automatically converting vector graphics to stitches, changing vector 
graphics into sewing data stitch files through the conversion of 

stitches.

绣花CAD软件还可实现水溶绣、激光贴布绣、植绒绣、盘带绣、绳绣、雕孔绣、乱针绣等设计效果。
Embroidery CAD software can also make embroidery effects such as water-soluble embroidery, laser applique embroidery, flocking
embroidery, coil embroidery, cord embroidery, hole boring embroidery, random stitch embroidery, etc.


